
IX SESJA 

RADY GMINY STEGNA 

KADENCJA   2014 – 2018 

10 czerwca 2015 r. 

 

 

 



Protokół Nr IX.2015 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 10 czerwca 2015 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 13:00                                                              czas zakończenia: 16:00 

 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 
 

 IX Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 10 czerwca 2015 r. o godz. 13.00 

w Domu Ludowym w Rybinie otworzyła i prowadziła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

Stegna Pani Brygida Drągowska. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest 

prawomocna do podejmowania uchwał. Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 12 radnych 

(nieobecna Radna Gabriela Danelska, Radna Jolanta Kwiatkowska, Radny Mariusz 

Ogrodowski). 

 

Przywitała zaproszonych gości, w związku z punktem porządku obrad dotyczącym 

Przygotowanie do sezonu letniego: 

1. Henryk Pszczoliński - Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Dworze 

Gdańskim; 

2. Janusz Śpiołek – przedstawiciel Nadleśnictwa Elbląg; 

3. Aleksander Czerepko – przedstawiciel Urzędu Morskiego w Gdyni; 

4. Roman Chmielowski – przedstawiciel Wodnego Ochotniczego Pogotowia 

Ratunkowego; 

5. Ryszard Goliszek – Kierownik Biura LOT „Jantarowe Wybrzeże”; 

 

Powitała również pozostałych zaproszonych gości: 

1. Izabela Grudniewska – Dyrektor GOK w Stegnie; 

2. Lucyna Gręda – Kierownik GOPS w Stegnie; 

3. Renata Cichosz – Dyrektor ZS w Stegnie; 

4. Iwona Błońska – Dyrektor ZSS w Drewnicy; 

5. Edyta Przekopowicz – Dyrektor SP w Jantarze; 

6. Katarzyna Janowska – Dyrektor Gimnazjum w Mikoszewie; 

7. Romana Pawłowskiego – Radnego Powiatu Nowodworskiego. 

 

Ponadto przywitała uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska, 

Zastępca Wójta Pan Tomasz Gajewski, Skarbnik Gminy Pani Dorota Witkowska, Sekretarz 

Gminy Pani Elżbieta Zych, Sołtysów Sołectw w Gminie oraz przybyłych mieszkańców. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  

 

  Na sekretarza obrad Wiceprzewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnego 

Pana Jana Hudomięta, który wyraził zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – stwierdziła, iż wszyscy Radni otrzymali 

zawiadomienie o terminie i miejscu zwołanej sesji wraz z porządkiem obrad oraz materiałami. 

Zapytała czy są uwagi do przedłożonego porządku obrad. 



 

Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska – złożyła wniosek o wycofanie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów przyplażowych wsi Stegna. 

Wyjaśniła, iż wpłynął wniosek Stowarzyszenia Centrum Usług Przyplażowych w Stegnie o 

ponowne przeanalizowanie zapisów projektu przedmiotowego planu zagospodarowania. 

Wychodząc naprzeciw potrzebom społecznym jak i dokładnym przeanalizowaniu spraw 

podnoszonych w piśmie, proponuje wycofanie tego projektu uchwały celem przeanalizowania 

wszystkich wniosków, które wpłynęły w dniu dzisiejszym.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – poddała pod głosowanie powyższy 

wniosek. 

Obecnych na sali 12 radnych. Za wycofaniem projektu uchwały głosowało 12 radnych. 

Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad. 

 

Radna Dorota Chojna Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - złożyła wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2015 rok.  

Komisja Rewizyjna wnioskuje o wprowadzenie zmian w planie pracy poprzez wykreślenie 

punktów dotyczących kontroli : 

1. Analiza sprawozdania finansowego UKS Morze, Czarni Przemysław; 

2. Ocena kosztów poniesionych na zimowe utrzymanie dróg; 

3. Analiza realizacji zadań statutowych OSP. Sprawozdanie Komendanta OSP za 2014 r. 

4. Analiza kosztów poniesionych na media w placówkach oświatowych w 2014 r. 

Komisja Rewizyjna wnosi o ujęcie w planie pracy Komisji Rewizyjnej na III kwartał 2015 r. 

kontroli dotyczących : 

1. Analiza wykonania inwestycji: Targowisko Mój rynek; 

2. Ocena prac nad dokumentacją dotyczącą zejść na plaże. 

Wyjaśniła, że w trakcie pracy pojawiły się pilniejsze tematy, którymi powinna się zająć 

Komisja Rewizyjna. Tego oczekują także mieszkańcy wsi Stegna, którzy na zebraniu 

wiejskim wnioskowali o wyjaśnienie spraw. 

Uwag do zgłoszonego wniosku nie zgłoszono. 

 

Na obrady IX Sesji Rady Gminy dołączyła Radna Gabriela Danelska, od tego momentu 

obecnych 13 radnych. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – poddała pod głosowanie powyższy 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2015 rok.. 

Obecnych na sali 13 radnych. Za wprowadzeniem projektu uchwały głosowało 13 radnych. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

Więcej uwag do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono.  

  

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała porządek obrad IX Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 



4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

6. Przygotowanie do sezonu letniego. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1. ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Jantar;  

7.2. ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Junoszyno; 

7.3. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Mikoszewo uchwalonego uchwałą Rady Gminy Stegna  

Nr XLII/416/2014 z dnia 15 maja 2014 r. 

7.4. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015; 

7.5.  zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025; 

7.6. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Stegna za 2014 r.; 

7.7. udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2014 r. 

7.8. zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Na obrady IX Sesji Rady Gminy dołączył Radny Mariusz Ogrodowski, od tego 

momentu obecnych 14 radnych. 

 

Ad. Pkt. Nr 4.  
 

Radni nie złożyli interpelacji oraz zapytań. 

 

Ad. Pkt. Nr 5. 
 

Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami tj. 21.05.2015 r. – 09.06.2015 r. 

przedstawił  Zastępca Wójta Gminy Pan Tomasz Gajewski. 

 

Przygotowanie projektów uchwał Rady Gminy w sprawie: 
1. ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Jantar;  

2. ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Junoszyno; 

3. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

przyplażowych wsi Stegna; 



4. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Mikoszewo uchwalonego uchwałą Rady Gminy Stegna Nr 

XLII/416/2014 z dnia 15 maja 2014 r. 

5. zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015; 

6.  zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025; 

7. zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Stegna za 2014 r.; 

8. udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2014 r. 

 

Z zakresu administrowania urzędem wydano następujące Zarządzenia :  
1. Zarządzenie Nr 82/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 22.05.2015 r. w sprawie 

wywieszenia wykazu nieruchomości stanowiących własność Gminy Stegna 

przeznaczonych do dzierżawy w drodze bezprzetargowej. 

2. Zarządzenie Nr 83/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 22.05.2015 r. w sprawie 

wywieszenia wykazu nieruchomości stanowiących własność Gminy Stegna 

przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargowej. 

3. Zarządzenie Nr 84/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 26.05.2015 r. w sprawie 

określenia kategorii lokali mieszkaniowych wchodzących w skład Mieszkaniowego 

Zasobu Gminy Stegna. 

4. Zarządzenie Nr 85/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 26.05.2015 r. w sprawie 

powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargów na: „Usługi w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych w granicach administracyjnych Gminy 

Stegna: z nieruchomości na których zamieszkują mieszkańcy, z nieruchomości, na 

których w części zamieszkują mieszkańcy, a w części są wykorzystywane w inny 

sposób (tzw. nieruchomości „mieszane”), z części nieruchomości niezamieszkałych, tj. 

z nieruchomości wykorzystywanych przez część roku na których znajdują się domki 

letniskowe, oraz z nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe (tzw. nieruchomości „letniskowe”)”. 

5. Zarządzenie Nr 86/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 26.05.2015 r. w sprawie 

zaproszenia do składania wniosków o udzielenie dofinansowania do kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów 

zawierających azbest z terenu Gminy Stegna dla osób, które złożyły deklaracje 

udziału w projekcie „Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Stegna. 

6. Zarządzenie Nr 87/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 27.05.2015 r. w sprawie zmiany 

budżetu gminy Stegna na 2015 rok. 

7. Zarządzenie Nr 88/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 27.05.2015 r. w sprawie 

ogłoszenia I przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 

niezabudowanej o nr 652 położonej w miejscowości Jantar stanowiącej własność 

Gminy Stegna przeznaczonej do sprzedaży w drodze przetargowej oraz powołania 

komisji do przeprowadzenia przetargu. 

8. Zarządzenie Nr 89/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 27.05.2015 r. w sprawie 

ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do użyczenia. 

9. Zarządzenie Nr 90/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 28.05.2015 r. w sprawie zmiany 

Zarządzenia Nr 36/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 23 marca 2015 r. w sprawie 

harmonogramu kontroli w Urzędzie Gminy Stegna oraz jednostkach organizacyjnych 

gminy na 2015 rok w zakresie prawidłowości gospodarowania środkami publicznymi. 

10. Zarządzenie Nr 91/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 29.05.2015 r. w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Bronowo w sprawie podziału 

sołectwa Bronowo na dwa odrębne sołectwa: sołectwo Bronowo i sołectwo 

Wiśniówka oraz konsultacji w sprawie nadania nowo powstałym sołectwom statutów. 



11.  Zarządzenie Nr 92/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 01.06.2015 r. w sprawie 

wywieszenia wykazu nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stegna 

przeznaczonej do sprzedaży. 

12.  Zarządzenie Nr 93/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 01.06.2015 r. w sprawie 

sporządzenia skonsolidowanego bilansu. 

13. Zarządzenie Nr 94/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 05.06.2015 r. w sprawie 

wniesienia wkładu pieniężnego i objęcia z tego tytułu udziałów w Przedsiębiorstwie 

Komunalnym „Mierzeja” Sp. z o. o. w Stegnie. 

14.  Zarządzenie Nr 95/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 08.06.2015 r. w sprawie 

powołania Komisji konkursowej do przeprowadzenie konkursu "Piękna wieś 

pomorska 2015" na terenie gminy Stegna. 

15.  Zarządzenie Nr 96/2015 Wójta Gminy Stegna z dnia 08.06.2015 r. w sprawie 

powołania Komisji do spraw brakowania druków ścisłego zarachowania 

wykorzystywanych w Urzędzie Stanu Cywilnego. 

 

W zakresie spotkań: 
1. Konsultacje i warsztaty robocze w sprawie projektu strategii rozwiązywania 

problemów społecznych, w których udział wzięli radni gminy, przedstawiciele GOPS, 

przedstawiciel DPS, pracownicy UG w Stegnie, 

2. Udział w uroczystości otwarcia świetlicy wiejskiej wsi Jantar wyposażonej w ramach 

dofinansowania poprzez stowarzyszenie „Jantar” i Gminę Stegna 

3. Spotkania z mieszkańcami gminy w sprawie skarg w zakresie wsparcia rozwiązywania 

problemów dnia codziennego, 

4. Spotkanie z prezesem Przedsiębiorstwa Komunalnego „ Mierzeja” w sprawie 

realizacji inwestycji realizowanych z POIiŚ w miejscowościach Stegna, Jantar: 

5. Udział w konkursie wiedzy o krajach anglo i niemiecko języcznych zorganizowanych 

w Gimnazjum  w Mikoszewie; 

6. Spotkanie z projektantem dróg w miejscowości Jantar; 

7. Spotkania indywidualne z sołtysami gminy Stegna; 

8. Spotkania indywidualne z radnymi gminy Stegna; 

9. Spotkanie z dyrektorami szkół w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych na 

rok szkolny 2015/2016 

10. Spotkania indywidualne z dyrektorami szkół; 

11. Wizytacja pomieszczeń przeznaczonych dla obsługi ratowników WOPR na terenie 

Spółki PK Mierzeja w Stegnie przy ul. Gdańskiej 2; 

12. Udział w Zgromadzeniu Wspólników PK Mierzeja Sp. z o .o.; 

13. Udział w Dniu Dziecka w miejscowości Dworek; 

14. Udział w wieczorze poetycko wokalnym zorganizowanym przez bibliotekę publiczna 

w Stegnie z okazji Dnia Matki pt. „Dla Ciebie Mamo” 

15. Udział w spotkaniu dotyczącym studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania gminy Stegna; 

16. Udział w uroczystościach „Dnia Dziecka” w miejscowości Tujsk; Stegienka; Jantar 

Leśniczówka; Bronowo; Chełmek Osada; Stobiec; Stegna; Mikoszewo; Rybina; 

Żuławki; 

17. Udział w zebraniu wiejskim Sołectwa Stegna; 

18. Udział w zebraniu wiejskim Sołectw: Przemysław; Junoszyno; Mikoszewo; 

19. Udział w biegu przełajowym „Jantarowy Przełaj” we wsi Jantar; 

20. Spotkania z wykonawcą i inspektorem nadzoru projektu pt 'Boisko w Stegnie; 

21. Przeprowadzenie przetargu na dzierżawę budynku gminnego przy DH Bryza w 

Stegnie; 

22. Udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, Komisji ds. Budżetu przy udziale Komisji 

ds. Społecznych Rady Gminy Stegna dotyczącym  inwestycji: 



1. przystań w Rybinie, 

2. targowisko w Stegnie, 

3. zejścia na plażę, 

4. ścieżki rowerowe. 

23. Udział w Turnieju Sołectw w miejscowości Chełmek - Osada; 

24. Spotkanie z dyrekcją i przedstawicielami ZS w Tujsku; 

25. Pożegnanie kontrolerów Regionalnej Izby Obrachunkowej przeprowadzającej kontrolę 

UG Stegna w dniach od 16.02.2015 r. do 29.05.2015r. 

26. Powitanie przedstawicieli Najwyższej Izby Kontroli przeprowadzających kontrolę w 

zakresie decyzji środowiskowych i planów zagospodarowania przestrzennego w latach 

2010-2014; 

27. udział w II konkursie literackim pt. „Dorośli dzieciom” zorganizowanym przez Zespół 

Szkolny w Stegnie, Radę Rodziców, Gminną Bibliotekę Publiczną w Stegnie; 

28. Spotkanie z dyrektorem GOK w Stegnie w sprawie organizacji imprez na rok bieżący; 

29. Spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim z Dyrektorem Departamentu  PROW. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – zapytała czy Radni mają pytania do 

złożonego sprawozdania. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.  Przygotowanie do sezonu letniego. 

 

 Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – podziękowała wszystkim 

osobom, które złożyły informacje z przygotowania do sezonu letniego. Radni zapoznali się  

z tymi informacjami. 

W związku z tym, iż Państwo przyjęli zaproszenie na obrady Sesji Rady Gminy to prosi o 

zabranie głosu w tym temacie, oczywiście na temat Gminy Stegna. 

 

Henryk Pszczoliński, Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Nowym Dworze 

Gdańskim - powiedział że Stacja Sanitarna w Nowym Dworze Gdańskim jest przygotowana 

zarówno pod względem personalnym jak i technicznym do sprawowania nadzoru i kontroli 

nad obiektami na terenie Gminy Stegna.   

Odnosi wrażenie, że świadomość społeczeństwa jak i poszczególnych przedsiębiorców 

ulega poprawie, ze względu na świadomość i zrozumienie zagadnień sanitarno-higienicznych, 

wynikających z ogólnie przyjętej konkurencyjności. 

Jako  Inspektor Sanitarny nie dba o interes poszczególnych przedsiębiorców, kontroluje i dba 

o życie i zdrowie klientów przebywających na tym terenie. Jest trochę uwag na ten temat, w 

związku z tym, że większość przedsiębiorców działających w zakresie całoroczny w jakiś 

sposób dopilnowuje spraw sanitarno-higienicznych w swoich obiektach, starając się poprawić 

czy zmienić pewne niedogodności.     

Przedstawił w jaki sposób przebiega procedura stwierdzająca wykrycie usterek w 

przedmiotowym zakresie i jakie trudności się z tym wiążą.  

Dodał, że częstym zjawiskiem jest, iż wiele produktów jest po terminie przydatności do 

spożycia.  

Kolejnym często zgłaszanym problemem jest brak toalety w okolicy tak dużego sklepu jakim 

jest na terenie Gminy Stegna „Biedronka”, prosi o zastanowienie się nad rozwiązaniem tego 

problemu i wyegzekwowanie tego od właściciela obiektu.  

Poinformował, że nie dalej jak wczoraj otrzymał zgłoszenie od Pana z Warszawy, nie są dane 

chronione ustawą a dane przedsiębiorcy, które figurują w internecie. Interwencja ta wpłynęła 

do niego o godz. 19.10 od Pana Ryszarda Kusy z Warszawy, ul. Konewki 3/97, który 



przebywał od 3 maja do 16 maja na kwaterze, za którą zapłacił 1000 zł, bez żadnego 

pokwitowania. Został śmiesznie zobligowany do noszenia przez 2 dni 2 wiader piasku z plaży 

do piaskownicy znajdującej się na tej posesji. Właścicielem tego obiektu jest Pani Jadwiga 

Nowak ze Stegny przy ul. Wojska Polskiego 7E. Przez cały czas Pan korzystał z zimnej wody, 

mył się podgrzewaną wodą w czajniku, sam musiał umyć lodówkę i sam ją zdezynfekować. 

Przeprasza za przekazanie takiej informacji, ale uważa że należy punktować pewne sprawy. 

Apeluje do przedsiębiorców, aby dbali o swoje obiekty, bo to o nich świadczy, o gminie.  

 

Dodatkowo zaapelował o uaktualnienie stron internetowych, ponieważ niejednokrotnie 

dochodzą uwagi, iż stan techniczny i wizualny przypomina w dalszym ciągu czasu PRL-u. 

 

Szczegółów działalności inspekcji nie będzie przedstawiał, są one częściowo zawarte w 

przekazanej informacji. 

Faktem jest, że z roku na rok krzywa poprawy obiektów wzrasta i bardzo prosi, aby ten trend 

utrzymywać. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – zapytała czy radni zgłaszają pytania do 

przedstawionej przez Pana Henryka Pszczolińskiego informacji. 

 

Radna Bogumiła Duraj – zapytała czy to zawiadomienie, o którym mówił inspektor 

wpłynęło do „sanepidu”. 

 

Henryk Pszczoliński – do niego osobiście na telefon alarmowy. 

 

Radna Bogumiła Duraj – kiedy wpłynęło. 

 

Henryk Pszczoliński – w dniu wczorajszym o godz. 19.10. 

 

Radna Bogumiła Duraj – czy zostało to sprawdzone. 

 

Henryk Pszczoliński – Pani z komórki żywności i żywienia były na kontroli, natomiast 

protokołu jeszcze nie widział. 

 

Radna Bogumiła Duraj – czy potwierdziły się te uwagi, które Pan przedstawił. 

 

Henryk Pszczoliński – w części tak, aczkolwiek musi powiedzieć, że na miejscu pod 

nieobecność właścicielki, osoba będąca na miejscu wyjaśniała, że kuchnia jest 

ogólnodostępna dla wszystkich i kto w niej rządzi ich nie interesuje. Stan kuchni wymaga 

naprawy, nie tyle unowocześnienia ile czystości sanitarno-higienicznej.  

 

Radna Bogumiła Duraj – zapytała o to, bo być może, ktoś próbuje oczernić tę kobietę, a Pan 

na Sesji przedstawia już konkretne zarzuty, które nie zostały potwierdzone do końca bo nie 

została przeprowadzona kontrola. Uważa, że nie powinno się operować nazwiskami.   

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – przerwała dyskusję z uwagi na to, iż nie 

jest tematem obrad taka rozmowa o indywidualnych sprawach. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – jak z perspektywy Inspektora zostało przeprowadzone 

przygotowanie do sezonu letniego, nie było o tym mowy w przedstawionej informacji. 

 

Henryk Pszczoliński – najwidoczniej Pan nie słyszał początku wypowiedzi, albo myślał o 

czymś innym, wyjaśniał, że Powiatowa Inspekcja Sanitarna przygotowana jest do sezonu 



turystycznego zarówno pod względem personalnym jak i osobowym. Dotychczas 

przeprowadzone kontrole nie wykazały żadnych większych uchybień w obiektach, które 

zostały odebrane i drobne usterki, które zostały stwierdzone na bieżąco zostały wykonane do 

momentu przeprowadzenia tzw. rekontroli.   

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – podziękowała, za przedstawioną 

informację. Poprosiła o zabranie głosu przez kolejnego gościa. 

 

 

Janusz Śpiołek, przedstawiciel Nadleśnictwa Elbląg - poinformował, że od dnia 1.03.2015 

r. trwa bezpośrednia akcja ochrony przeciwpożarowej lasu, w ramach której działa stały 

monitoring lasu na terenie Mierzei Wiślanej, czyli punkt alarmowo-obserwacyjny, wieża 

obserwacyjna oraz dyspozytor pracujący przy ul Morskiej w Stegnie oraz punkt alarmowo-

dyspozycyjny przy siedzibie Nadleśnictwa Elbląg, który działa całodobowo, akcja potrwa do 

30.09.2015 r.   

W zakresie ochrony przeciwpożarowej Nadleśnictwo Elbląg objęte było kontrolą Państwowej 

Straży Pożarnej, wszystkie wnioski pokontrolne są realizowane lub niektóre z nich zostały 

oddalone w czasie, ale będą realizowane. 

Od 01.07.2015 r. do 31.08.2015 r. potrwa akcja „Bezpieczne Lato”, w ramach której Straż 

Leśna przy współpracy Policji, Straży Granicznej, pracowników Gminy, Urzędu Morskiego, 

oraz Państwowej Straży Pożarnej, przeprowadzać będzie wspólne patrole w weekendy mające 

na celu utrzymanie bezpieczeństwa i porządku na terenie Mierzei Wiślanej, oraz w dni 

powszednie wzmożone patrole Straży Leśnej oraz pracowników Służby Leśnej, czyli 

podleśniczych i leśniczych. 

Środki finansowe z przeznaczeniem na zbieranie śmieci zostały zabezpieczone. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – zapytała czy są pytania do złożonej i 

przedstawionej informacji. 

 

Radna Gabriela Danelska – czy są już opracowane mapy z duktami konnymi, wiemy, że w 

Jantarze Pan Ożga ładnie już je oznaczył i korzysta z tych duktów, ale chciałaby wiedzieć czy 

już jest konkretna mapa. 

 

Janusz Śpiołek, przedstawiciel Nadleśnictwa Elbląg – z tego co jest mu wiadomo 

podpisano jedną umowę na trasę konną. Nie będzie ukrywał, że prace utknęły, częściowo z 

winy Nadleśnictwa częściowo z winy właścicieli stadnin, prace cały czas trwają, pozostały 

drobne szczegóły przy ustalaniu tych tras do dopracowania. Jeżeli Radna sobie życzy taka 

odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

 

Roman Chmielowski, Wodne Ochtnicze Pogotowie Ratunkowe -  uczestniczy już w 

trzecim tego typu spotkaniu dotyczącym przygotowania sezonu letniego, pewne kwestie 

dotyczące służb ratowniczych były omawiane na spotkaniu z Panią Wójt oraz Wice Wójtem, 

szczegółowo zostały omówione zasady współpracy. Ze swojej strony chciałby tylko 

przypomnieć o oznaczeniu dróg ratunkowych, jak co roku ruszy akcja związana z opaskami 

dla dzieci, będą one dostępne zarówno w biurze IT u Pana Rafała Tokarskiego, a także w 

ośrodkach wczasowych. Zaapelował, żeby zgłaszać chętną młodzież, która ukończyła 16 lat 

do udziału w kursach szkoleniowych, ponieważ zaobserwowano brak kadrowy.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – zapytała czy są pytania do złożonej i 

przedstawionej informacji. 

 



Sołtys Solectwa Stobiec Mirosław Wojtkowski – zwracając się do przedstawiciela 

Nadleśnictwa, zapytał czy planowane są wspólne służby patrolowe w sezonie letnim na 

terenie lasów. 

 

Janusz Śpiołek, przedstawiciel Nadleśnictwa Elbląg – tak jak już wcześniej wspomniał 

przed rozpoczęciem akcji „Bezpieczne Lato” odbywa się spotkanie ze wszystkimi służbami, 

jest ustalany plan, harmonogram działania. Patrole te obejmują w szczególności tereny leśne i 

tereny turystyczne. 

 

Ryszard Goliszek, Kierownik Biura LOT „Jantarowe Wybrzeże” - poinformował, iż 

Informacja Turystyczna w Stegna od 21 czerwca br. będzie już czynna również w soboty i 

niedziele, oraz rusza punkt IT w Mikoszewie. Od 26 czerwca biuro rusza ze sprzedażą biletów 

autobusowych do Warszawy, ceny biletów od zeszłego roku nie uległy zmianie. Zmianie 

jedynie uległy godziny. LOT wzięła udział w targach turystycznych w Warszawie oraz 

Toruniu, planowany jest wyjazd we wrześniu na targi do Kaliningradu.  

Ku końcowi dobiegają prace związane z przygotowaniem gazetki wczasowej.    

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – zapytała czy są pytania do złożonej i 

przedstawionej informacji. 

 

Więcej zapytań nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zarządziła 10 minutową przerwę. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska wznowiła obrady IX Sesji Rady Gminy 

Stegna. 
 

Ad. Pkt. Nr 7.1.  projekt uchwały w sprawie  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały  

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Jantar 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji  

ds. Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr IX/51/2015 

w sprawie  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Jantar 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 



Ad. pkt Nr. 7.2.  projekt uchwały w sprawie  ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Junoszyno 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji ds. 

Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie. 

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr IX/52/2015 

w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Junoszyno 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 7.3. projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Mikoszewo uchwalonego 

uchwałą Rady Gminy Stegna Nr XLII/416/2014 z dnia 15 maja 2014 r. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji ds. 

Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie.  

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr IX/53/2015 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Mikoszewo uchwalonego uchwałą Rady Gminy Stegna  

Nr XLII/416/2014 z dnia 15 maja 2014 r. 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 



Ad. pkt Nr. 7.4.  projekt uchwały w sprawie  zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinie odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji ds. 

Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie.  

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych.  

 

Przyjęto uchwałę Nr IX/54/2015 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2015 
 

Ad. pkt Nr. 7.5. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy 

Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stegna na lata 2015 – 2025 

  

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji ds. 

Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie.  

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr IX/55/2015 

w sprawie zmiany uchwały Nr IV/14/2015 Rady Gminy Stegna z dnia 22 stycznia 2015 w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2015 – 2025  
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 
 
 
 
 
 



Procedura absolutoryjna: 

 

 Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska w kolejności jak niżej wnosiła o 

odczytanie następujących dokumentów:  

 

1. Skarbnik Gminy Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 075/g276/R/II/15 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 13 kwietnia 2015 r.  

w sprawie pozytywnej opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2014 r. 

(uchwała stanowi załącznik do protokołu). 

 

2. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna odczytała Uchwałę 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna z dnia 29 kwietnia 2015 r. w sprawie wniosku o 

udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2014 rok wraz z opinią Komisji o 

wykonaniu budżetu stanowiącą załącznik do niniejszej uchwały (uchwała wraz z załącznikiem 

stanowi załącznik do protokołu). 

 

3. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Dorota Chojna odczytała Uchwałę Nr 

100/g276/A/II/15 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 

12 maja 2015 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna, w 

której to pozytywnie opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Stegna z tytułu wykonania budżetu za 2014 rok (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu). 

 

Radni Gminy nie złożyli zapytań ani wniosków odnośnie przedłożonego sprawozdania 

finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2014 r. oraz informacji o 

stanie mienia Gminy. 

 Nie wniesiono również zapytań odnośnie przedstawionych Uchwał Regionalnej Izby 

Obrachunkowej oraz uchwały Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna. 

 

Ad. pkt Nr. 7.6. projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Stegna za 2014 r. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji ds. 

Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały  

i poddała pod głosowanie.  

Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr IX/56/2015 

w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Stegna za 2014 r. 
 



Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 7.7. projekt uchwały w sprawie  udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Stegna za 2014 r. 

  

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji ds. 

Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała pod 

głosowanie. Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr IX/57/2015 

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Stegna za 2014 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
 

Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska – złożyła gratulacje poprzedniej radzie Gminy oraz 

Pani Wójt, ponieważ jest to absolutorium za 2014 rok i za ich pracę, a szczególnie chciałaby 

złożyć podziękowania dla Skarbnika Gminy oraz pracowników urzędu, bo tak naprawdę to 

ich ciężka praca, aby budżet został wykonany i abyśmy wszyscy mogli cieszyć się z jego 

sukcesów.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – przywitała przybyłego na obrady Sesji 

Komendanta Powiatowego Policji Pani Wacława Łokuciewskiego. O przedstawienie 

sprawozdania poprosi w punkcie dotyczącym spraw różnych. 

 

Ad. pkt Nr. 7.8. projekt uchwały w sprawie  zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej na 

2015 rok 

  

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – wniosła o odczytanie opinii odnośnie 

projektu uchwały przez Przewodniczących Komisji ds. Budżetu oraz Komisji ds. 

Społecznych. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu Radna Gabriela Danelska poinformowała, iż opinia 

komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Radna Agnieszka Kleczewska poinformowała, 

iż opinia komisji odnośnie przedmiotowego projektu uchwały jest pozytywna. 

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – odczytała projekt uchwały i poddała go 

pod głosowanie.  



Obecnych na sali 14 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr IX/58/2015 

w sprawie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 8. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

Brak złożonych interpelacji. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska – poinformowała, iż osoby, które chcą 

zabrać głos w punkcie „Wolne wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza 

obrad Radnego Jana Hudomięta i wpisały się na listę mówców. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zarządziła 10 minutową przerwę. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska wznowiła obrady IX Sesji Rady Gminy 

Stegna. 
 

Ad. pkt Nr. 9. Wolne wnioski i informacje.  
 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska jako pierwszemu udzieliła głosu 

Komendantowi Powiatowemu Policji w Nowym Dworze Gdańskim Wacławowi 

Łokuciewskiemu. 
 

Wacław Łokuciewski Komendant Powiatowy Policji – poinformował, że zgodnie z 

koncepcją przedsięwzięć prewencyjnych Komendy Wojewódzkiej Policji w Gdańsku w 

zakresie zabezpieczenia sezonu letniego na terenie województwa pomorskiego w 2015 roku, 

Komenda Powiatowa Policji w Nowym Dworze Gdańskim zostanie wzmocniona o 22 

funkcjonariuszy policji z  Gdańska i 4 funkcjonariuszy Wydziału Konwojowo-Ochronnego 

KWP w Gdańsku, czyli łącznie 26 osób, które będą pełnić służbę na terenie gmin 

nadmorskich w okresie od dnia 01.07.2015 r. do dnia 31.08.2015 r. 

Do zabezpieczenia bezpieczeństwa i porządku na terenie Gminy Stegna zostanie 

skierowanych 7 funkcjonariuszy. Koszty zakwaterowania i wyżywienia funkcjonariuszy 

zostaną pokryte ze środków finansowych w wysokości 25 tyś. zł. przekazanych na fundusz 

wsparcia policji przez Gminę Stegna.  

W dniu 29 maja br. komisja powołana przez Komendanta Wojewódzkiego Policji w Gdańsku 

dokonała oceny warunków socjalno-bytowych dla oddelegowanych policjantów z wynikiem 

pozytywnym.  

Podobnie jak w roku ubiegłym w Posterunku Policji w Stegnie będzie pełniony całodobowy 

dyżur policjantów pierwszego kontaktu, do zadań tych oddelegowani zostaną funkcjonariusze 

z Komendy Powiatowej w Nowym Dworze Gdańskim, być może będzie to 4 funkcjonariuszy.  

Ponadto do służby i zdarzeń na terenie Gminy Stegna będą kierowani policji ruchy 

drogowego, dodatkowe patrole prewencji i służby kryminalnej, działania te będą się 

odbywały na podstawie bieżącej analizy stanu bezpieczeństwa, czyli funkcjonariusze ci nie 

będą oddelegowani na stałe. 

Jeżeli chodzi o czynności dochodzeniowo – śledcze w zakresie przestępstw popełnianych na 

terenie gminy Stegna będą one prowadzone w wydziale kryminalnym Komendy Powiatowej 

Policji w Nowym Dworze Gdańskim. 

Posterunek Policji w Stegnie obsługiwać będzie teren Gmin Stegna i Sztutowo. Na potrzeby 

wszystkich policjantów przydzielono 3 pojazdy, których stan techniczny nie jest najlepszy. 



Brak odpowiedniej ilości pojazdów może przełożyć się na ilość patroli co może dążyć do 

spadku bezpieczeństwa mieszkańców gminy a także osób przyjezdnych. O tej sytuacji 

informował Wójt Gminy w swoim piśmie z dnia 19 stycznia br. z prośbą o możliwość 

przekazania środków na zakup pojazdów oznakowanych w ramach połączonych środków 

budżetowych i pozabudżetowych, jednak do chwili obecnej nie otrzymał odpowiedzi.  

Przygotowanie do sezonu letniego na terenie gminy Stegna ma za zadanie utrzymanie stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego co najmniej na takim samym poziomie jak w roku 

ubiegłym, co jednak może być znacznie utrudnione w związku z brakiem odpowiedniej ilości 

pojazdów służbowych. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poprosiła o zabranie głosu kolejnej osoby, 

Pani Edyta Kozakiewicz. 

 

Edyta Kozakiewicz, redaktor naczelny zulawyimierzeja24.pl – poinformowała, że 

wcześniej pracowała w Dzienniku Bałtyckim i Sesje rady takie jak ta w dniu dzisiejszym i 

praca dziennikarza w takich warunkach nie jest jej obca. W dniu dzisiejszym została 

poproszona, aby nie wykonywała Państwu, czyli członkom Rady zdjęć podczas sesji. Misją 

telewizji nie jest takie zwykłe nagrywanie przebiegu sesji, dlatego że misją telewizji jest 

dokumentowanie i archiwizowanie takiej sesji. Jak Państwo mogli zauważyć taką sesję można 

3-4 lata do tyłu obejrzeć, do tego wykonywane są zdjęcia. Nie są one robione po to jak 

zwrócono uwagę przy złożonym do niej wniosku, że wynika on z faktu iz mieszkańcy sądzą, 

że Państwo traktują siebie jak gwiazdy i chcecie być pokazywani.  

Wykonanymi zdjęciami dokumentowane są osoby, które biorą udział w sesji, zabierają głos i 

które są tutaj obecne. Jest to uzupełnienie materiału wideo. Do tej pory nikt nie zgłaszał jej 

takie problemu, dlatego jest zdziwiona i stąd jej wystąpienie. Uszanuje oczywiście Państwa 

zastrzeżenia jeżeli ktoś sobie nie życzy takich zdjęć, prosi, aby zgłosić to do niej osobiście 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poprosiła o zabranie głosu kolejnej osoby, 

Pan Ryszard Fidut. 

 

Ryszard Fidut, mieszkaniec – w imieniu części mieszkańców miejscowości Stegna chciałby 

prosić i wnosić, aby Rada Gminy łącznie z Panią Wójt zastanowili się i podjęli działania 

odnośnie opracowania planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stegna na 

terenach na południe od ulicy Gdańskiej.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poprosiła o zabranie głosu kolejnej osoby, 

Pan Piotr Wiatr. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – na początku chciałby się odnieść do słów Inspektora 

Sanitarnego, uważa, że jako urzędnik państwowy przekroczył swoje kompetencje, nie 

wiadomo jak zareaguje Pani, która została tutaj wymieniona, myśli że sprawa ta nie skończy 

się tylko na jego wypowiedzi.  

Kolejną sprawą, którą chciałby poruszyć jest temat, o którym mówiła Pani Kozakiewicz, 

chciałby przypomnieć, że w poprzedniej kadencji przez ostatni rok bodajże była zatrudniona 

na etacie w Urzędzie Gminy Pani, która robiła zdjęcia na wszelkich imprezach, oprócz sesji. 

Według niego ta uwaga była niestosowna, stosowne byłaby natomiast zwrócenie przez 

Przewodniczącą uwagi na ostatniej sesji tej Pani z dzieckiem, to rozpraszało uwagę.    

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska zapytała czy Sołtys ma jakiś wniosek. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – poprosił, aby mu nie przerywano. Kontynuując 

poruszył kwestie komisji Rady Gminy, wystosował pismo do urzędu, na które otrzymał 



odpowiedź i chciałby przedstawić następującą rzecz, Komisja ds. Budżetu w miesiącu maju 

obradowała 14 godzin, za które zostały wypłacone diety w kwocie 4.820 zł, Komisja ds. 

Społecznych  13,5 godziny kwota 4.280 zł, Komisja rewizyjna 10 godzin kwota 2.000 zł. Są 

radni, którzy przekraczają 1.000 zł. Nie chodzi o kwoty, radni obradowali więc należy im się 

wypłata diet. Natomiast zastanawiają go godziny, np. 13.05 – 2 godz., 14.05 – 2 godz., 21.05 

– 2,5 godz., i to jest zastanawiające zwoływanie komisji dwa dni pod rząd, zamiast zrobić je 

w jednym dniu, rozumie, że ta jedna dieta w takiej sytuacji ucieka. Uważa, że przy takim 

zaangażowaniu jak w miesiącu maju środków w budżecie starczy do października. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Brygida Drągowska poprosiła Sołtysa o jakiś konkretny 

wniosek w związku z tym. 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – jego wniosek jest taki, aby zmniejszyć ilość posiedzeń 

komisji, ewentualnie rozpoczynać je o godz. 9-10 i skończyć o godz. 15, w jednym dniu 

załatwione są wszystkie tematy, środku w budżecie pozostaną i mogą zostać przeznaczone na 

co innego. 

 

Odczytał wniosek Sołtysów do Przewodniczącej Rady Jolanty Kwiatkowskiej : 

„ W związku z wyznaczeniem godziny 13 jako godziny rozpoczęcia Sesji Rady Gminy my niżej 

podpisani Sołtysi swoich miejscowości nie możemy w pełni, w pełnym wymiarze uczestniczyć 

w obradach tychże zebrań. Odpowiednią godziną byłaby godzina 10. Wielu z nas ma 

obowiązku związane z pracą zawodową, gospodarstwach rolnych, które nie pozwalają nam w 

pełni uczestniczyć w sesjach. Ta błaha sprawa była już poruszana w miesiącu lutym tego roku, 

do tej pory nie było odzewu z Pani strony, bowiem odbywały się wybory na sołtysów i do rad 

sołeckich. Zostaliśmy wybrani podobnie jak Państwo radni przez nasze społeczności. W 

wyborach demokratycznych dostaliśmy mandat zaufania od mieszkańców do pełnienia tej 

zaszczytnej funkcji jaką jest stanowisko Sołtysa. Wyznaczając taką godz. rozpoczęcia sesji 

Pani Przewodnicząca Rady w sposób nieświadomy  uniemożliwia nam sołtysom wypełnianie 

tej funkcji a zarazem nie pozwala nam wypełnić  § 14 pkt. 2 statutu gminy Stegna : Sołtys jest 

przewodniczącym Rady Sołeckiej  i ma obowiązek uczestniczyć osobiście w Sesjach. 

Nadmieniamy, iż Pani Przewodnicząca tym samym próbuje, a wręcz postępuje niezgodnie z 

ustawą, niezgodnie ze Statutem Gminy Stegna § 14 pkt. 3 : Przewodniczący Rady Gminy jest 

zobowiązany umożliwić Sołtysowi uczestnictwo w Sesjach. Przypuszczamy, że ma to związek z 

Pani pracą zawodowa na stanowisku Sekretarza Miasta Krynica Morska. Wiemy, że każdy 

Radny liczył się z tym, że po wyborze na funkcję Radnego będzie miał z tego tytułu 

niedogodności, jednak niedogodności te tylko dla jednej osoby nie muszą i nie mogą być 

przyczyną zwoływania Sesji o godz. 13. Przypuszczamy, że ta godzina paraliżuje w pewnym 

stopniu pracę Urzędu Gminy. Przypominamy Pani Przewodniczącej, że to Pani koordynuje 

pracami komisji oraz wyznacza termin i czas sesji. Zastanówmy się dla kogo, czy dla samej 

siebie czy dla ogółu Radnych, sołtysów i społeczeństwa, które chętnie wzięłoby udział, ale nie 

o tej godzinie. Dodatkowo pytamy się jeszcze o miejsce sesji. Czy tylko Rybina zasługuje na 

goszczenie Radnych, Sołtysów, Wójta, Zastępcę Wójta oraz pracowników urzędu. Czy nie 

należałoby zwoływać sesji w innych sołectwach, mamy ich 22.  

Pismo nasze jest prośbą, wnioskiem do Pani Przewodniczej oraz wszystkich Radnych. „ 

 

Sołtys Sołectwa Stegna Piotr Wiatr – kolejną sprawą jaką chciałby poruszyć to plotki i 

pomówienia co do jego osoby, mówi teraz do Pań z poprzedniej kadencji, nie będzie na razie 

wymieniał tutaj nazwiska, pragnie oświadczyć, że nie jest w fazie rozwodowej z żoną, nie ma 

Urzędu Skarbowego na głowie, nie ma licytacji jego posesji. Jeżeli pojawią się jakiekolwiek 

plotki co do jego osoby następstwem będzie sprawa sądowa. Myśli, że Panie z poprzedniej 

kadencji, a na pewno jedna wie o kim mówił.   

 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Stegna 

zamknęła IX Sesję Rady Gminy. 

 

Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 

 

 

 

 


